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Protokół z XVII sesji 

Rady Gminy w Przewozie 

w dniu 9 listopada 2020 r. 

Pkt 1. Otwarcie obrad XVII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca rozpoczęła obrady o godz. 10.03. W posiedzeniu udział wzięło 8 

radnych.  

Obecność w momencie rozpoczęcia obrad przedstawiała się następująco: 

1. Jarosław Borkowski 

2. Angelika Hic 

3. Krzysztof Karlikowski 

4. Adam Klisowski 

5. Dariusz Kokosza 

6. Edyta Krasuska 

7. Marian Kutasiewicz 

8. Joanna Ostaszewska 

9. Monika Pankowska 

10. Adrian Przybyłek 

11. Krzysztof Serwatka 

12. Grzegorz Stachera 

13. Zbigniew Staniek 

14. Bogusława Szlachetka 

15. Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 2. Uchwalenie porządku obrad XVII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Wójt wnioskował o wprowadzenie do porządku obrad dwóch uchwał: 

- w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży 

pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarna lub gminę, 

- w sprawie zmiany uchwały Nr XI/72/2019 Rady Gminy w Przewozie z dnia 19 

grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2020 r. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwalenie porządku obrad XVII sesji Rady Gminy w Przewozie wraz ze zmianami 

zaproponowanymi przez Wójta Gminy. 

Wyniki głosowania: 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
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Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka 

NIEOBECNI (7) 

Angelika Hic, Dariusz Kokosza, Joanna Ostaszewska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Zbigniew Staniek, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Na sali wyłożony został projekt protokołu XVI sesji Rady Gminy w Przewozie. Radni nie 

zgłaszali uwag do projektu.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy w Przewozie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka 

NIEOBECNI (7) 

Angelika Hic, Dariusz Kokosza, Joanna Ostaszewska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Zbigniew Staniek, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 4. Interpelacje i zapytania. 

Nie składano interpelacji i wniosków.  

Pkt 5. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2019/2020. 

Informację odnośnie  Szkoły Podstawowej w Przewozie oraz Filialnej Szkoły 

w Piotrowie przedstawiła pani Wioletta Sosnowska, Dyrektor SP w Przewozie.  

Obecnie szkoły prowadzą nauczanie zdalne. Na ten cel pozyskano sprzęt 

komputerowy w ramach programów „Zdalna Szkoła”. Zajęcia prowadzone są za 

pośrednictwem działającej online platformy. Grono pedagogiczne korzysta ze szkoleń, które 

mają na celu zwiększyć efektywność zdalnego nauczania. W szkole przeprowadzono 

gruntowne i lżejsze remonty kilku klas. Wymieniono rolety okienne, wymieniono lampy 

oświetleniowe, zakupiono sprzęt komputerowy do biblioteki szkolnej.  

Informacja Gminnego Przedszkola w Przewozie przedstawiła Dyrektor placówki pani 

Kornela Wołujewicz.  
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Placówka pomimo pandemii, przyjmuje dzieci i prowadzi zajęcia. Utworzone są dwa 

oddziały przedszkolne, do których łącznie uczęszcza 52 dzieci. Placówka uczestniczy 

w  kilku programach edukacyjnych, współpracuje z placówkami przedszkolnymi z terenu 

gminy oraz z Niemiec. Środki na działalność przedszkola pozyskiwane są również 

od sponsorów zewnętrznych.   

Pkt 6. Informacja z przeprowadzonej analizy oświadczeń majątkowych. 

Sprawozdanie z analizy oświadczeń  majątkowych złożonych przez radnych 

przedstawiła Przewodnicząca. Natomiast sprawozdanie z analizy oświadczeń majątkowych 

sekretarza, skarbnika i kierowników gminnych jednostek organizacyjnych przedstawił 

Sekretarz.   

Pkt 7. Informacja z działalności Wójta Gminy Przewóz od 24 września do 8 listopada 

2020 r. 

Informacja wraz ze stosownym komentarzem została przedstawiona przez Wójta 

Gminy.  

Pkt 8. Podjęcie uchwał. 

a) Projekt w sprawie przyjęcia od Powiatu Żarskiego zadania w zakresie zimowego 

utrzymania drogi powiatowej nr 1101F w sezonie zimowym 2020/2021. 

Projekt przedstawił z uzasadnieniem Sekretarz. Zadanie dotyczy utrzymania w sezonie 

zimowym drogi powiatowej nr 1101F od momentu skrzyżowania dróg Przewóz-Lipna-

Dobrzyń  do miejscowości Sobolice.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka 

NIEOBECNI (7) 

Angelika Hic, Dariusz Kokosza, Joanna Ostaszewska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Zbigniew Staniek, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

b) Projekt w sprawie ustalenia stawek podatku od nieruchomości. 

Projekt przedstawiła z uzasadnieniem pani Skarbnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 
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ZA (8) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka 

NIEOBECNI (7) 

Angelika Hic, Dariusz Kokosza, Joanna Ostaszewska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Zbigniew Staniek, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

c) Projekt w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 

na terenie Gminy. 

Projekt przedstawiła pani Skarbnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka 

NIEOBECNI (7) 

Angelika Hic, Dariusz Kokosza, Joanna Ostaszewska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Zbigniew Staniek, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

d) Projekt w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i ustalenia stawek opłaty targowej 

w Gminie Przewóz. 

Projekt przedstawiła pani Skarbnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka 

NIEOBECNI (7) 

Angelika Hic, Dariusz Kokosza, Joanna Ostaszewska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Zbigniew Staniek, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

e) Projekt w sprawie wprowadzenia opłaty od posiadania psów i ustalenia stawki opłaty 

od posiadania psów w gminie Przewóz. 

Projekt przedstawiła pani Skarbnik.  

Wyniki głosowania 
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ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka 

NIEOBECNI (7) 

Angelika Hic, Dariusz Kokosza, Joanna Ostaszewska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Zbigniew Staniek, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

f) Projekt w sprawie wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członka ochotniczej straży 

pożarnej, który uczestniczył w działaniu ratowniczym lub szkoleniu pożarniczym 

organizowanym przez Państwową Straż Pożarną lub gminę. 

Projekt z uzasadnieniem przedstawił Sekretarz. Uchwała w tej sprawie została podjęta 

na poprzedniej sesji. Jednak nadzór prawny Wojewody Lubuskiego nakazał, aby 

uregulowania w tej sprawie stanowiły prawo miejscowe. Dlatego należy podjąć uchwałę 

jeszcze raz z odpowiednimi zapisami.  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Edyta Krasuska, Marian 

Kutasiewicz, Monika Pankowska, Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka 

NIEOBECNI (7) 

Angelika Hic, Dariusz Kokosza, Joanna Ostaszewska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Zbigniew Staniek, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

g) Projekt w sprawie zmiany uchwały Nr XI/72/2019 Rady Gminy w Przewozie z dnia 19 

grudnia 2019 r. w sprawie budżetu Gminy Przewóz na 2020 r. 

Projekt z uzasadnieniem omówiła pani Skarbnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jarosław Borkowski, Krzysztof Karlikowski, Adam Klisowski, Marian Kutasiewicz, Monika 

Pankowska, Grzegorz Stachera, Bogusława Szlachetka 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
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Edyta Krasuska 

NIEOBECNI (7) 

Angelika Hic, Dariusz Kokosza, Joanna Ostaszewska, Adrian Przybyłek, Krzysztof Serwatka, 

Zbigniew Staniek, Katarzyna Zdybowicz-Wójcik 

Pkt 9. Sprawy różne. 

Przewodnicząca odczytała odpowiedzi na wnioski radnych składane na 

wcześniejszych sesjach.  

Radna Monika Pankowska podziękowała za zamontowanie klimatyzacji w świetlicy 

w Lipnej oraz za zamontowanie nowych lamp oświetlenia ulicznego w Jamnie.  

Radna Edyta Krasuska zapytał czy są jakieś konkretne informacje odnośnie tego czy 

powstanie market na terenie gminy.  

Wójt odpowiedział, że sprawa jest w toku, ale wszystko okaże się zapewne 

w przyszłym roku.  

Radny Adam Klisowski zapytał czy będzie poprawiony stan dróg gminnych 

nieutwardzonych. 

Wójt odpowiedział, że na pewno tak. Przez cały czas sukcesywnie takowe drogi są 

remontowane.  

Radny Jarosław Borkowski zapytał czy są już odpowiedzi na składane przez niego na 

poprzedniej sesji interpelację odnośnie chodnika na ul. Sportowej. 

Sprawa została przekazana do zarządcy drogi, czyli do Starostwa Powiatowego 

w Żarach, ale nie wpłynęła jeszcze odpowiedź w tej sprawie.  

Pkt 10. Zamknięcie obrad XVII sesji Rady Gminy w Przewozie. 

Przewodnicząca zakończyła posiedzenie o godzinie 10.57. 

 

 

 

  

Protokołowała(a): Magdalena Mikitiuk 


